



Fodboldbestyrelse St. Lyngby IF



# Referat

Bestyrelsesmøde den 12. April 2023

## Deltagere:

Jens  
Ulrik  
Aske  
Anders  
Paw  
Martin

Afbud:  
Julie

## Dagsorden

### Punkt 1: Godkendelse af referat.

Referat fra generalforsamlingen 2023, godkendt og underskrevet uden bemærkninger.

### Punkt 2: Børn og Unge, hvordan og hvad skal vores børn og ungdoms fodbold indeholde/udformes.

Der vil arbejdes videre på, at skabe en form for klubmantra, 5-7 punkter som kan definere klubben og klubbens arbejde.

Det besluttes, at Jens vil indkalde til et fælles trænermøde/workshop, gerne en søndag morgen startende med morgenmad.

Anders informerede om at der var bestilt nyt spillertøj til U7, U9, U13 samt trænertøj. Sponsor Rema1000 Store Lyngby. Tøjet er bestilt i en taske til hvert hold, så man på den måde kan opfordre holdene til, at klæde om fælles, inden og efter kamp.

Anders oplyser at Rema1000 er villige til, at hjælpe yderligere med sponsorater til diverse.

### Punkt 3: U13, hvad skal der ske? Skal vi indkalde?

Der blev diskuteret diverse løsninger som omtalt på forrige møde, samt om holdet skal fortsætte uændret til sommerferien. Det blev besluttet, at tage kontakt til de 2 trænere under mødet. Christian Dan Henriksen (træner U13) blev forelagt muligheden for at rykke holdet op i U14 rækken. Det blev positivt modtaget og besluttet, at Anders kontakter DBU Sjælland for at høre om dette er en mulighed.

Der blev videre diskuteret hvad der er af muligheder for holdet efter sommerferien. Ulrik vil skaffe

et navn på træner fra Skævinge Fodbold, for at høre om et samarbejde mellem St. Lyngby og Skævinge er en mulighed.

#### **Punkt 4: Sæsonstart, net, styr på dommere og alt om holdene**

Der skal monteres net i 3-mands mål inden lørdag. Martin, Ulrik og Anders mødes fredag aften og får gjort det.

Anders og Jens vil søge kommunen om nye net til 11-og 8-mands mål.

Aske og Jens informerer om at der er styr på dommere.

Det oplyses at Seniorholdet mangler dunke. Jens mener at det bør kunne løses.

#### **Punkt 5: Seniorafd. Hvordan går det.**

Ulrik informerer om, at der godt kunne bruges en håndfuld spillere mere, men mener at det plejer at hjælpe når vejret bliver bedre. Holdet er ellers klar og i fin form.

Anders foreslår at nedsætte et Seniorudvalg som kan stå for koordinering omkring vedligehold af tribune samt diverse. Ligeledes kunne sådan et udvalg stå for salg af diverse drikkevare, pølser og snacks til hjemmekampe. Aske og Ulrik vil arbejde videre med ideen. Jens vil prøve at oprette et MobilePay til fodboldafdelingen. Der vil også arbejdes på en løsning med Rema1000 om indkøb af varer hos dem.

Anders er blevet spurgt ind til muligheden for et Oldboys hold, men mener ikke at der er nok spillere til dette. Det er vigtigere med et 2. hold.

#### **Punkt 6: Basketball status.**

Paw informerede om, at der ved hjælp af SoMe er forsøgt at få lidt flere spillere. Dog uden held, og derfor skal dette prøves igen.

#### **Punkt 7: Eventuelt, næste møde, hjemmeside.**

Martin spurgte ind til om der ikke skulle noget op på SoMe. Det blev besluttet at Martin indhenter træningstider på alle hold, så hjemmesiden kan opdateres og der kan laves opslag vedr. sæsonstart.

Martin spurgte om status på støvlevask. Jens oplyste at svaret fra kommunen var, at vi selv skal finde et forslag til udformning af kar. Martin vil arbejde videre med dette.

Ulrik informerede om, at der er begyndt at være flere knallertkørere der samles ved koldhallen. Der er samtidig blevet konstateret ny grafitti på koldhallen. Så det opfordres til, at alle er på vagt overfor dette.

Jens modtager gerne forslag til kommende dagsordner.

Næste møde: Onsdag den 24/5 2023 Kl. 19.30 i kælderen.